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Violeta Alexandru:Pensiile vor creste; astept evaluarea încasarilor la buget

Pensiile vor fi majorate, a afirmat, marti seara, ministrul Muncii si Protectiei Sociale, Violeta Alexandru,

adaugând ca asteapta evaluarea încasarilor la buget pe care Ministerul Finantelor are obligatia sa o faca.

"Voi fi beneficiara evaluarii financiare cu privire la încasarile la buget pe care o va prezenta domnul ministru Cîtu

în foarte scurta vreme. Probabil ca va face aceasta evaluare dupa trecerea pandemiei, respectiv la maxim 6 luni de

la începerea anului, atunci când aceasta evaluare oricum trebuie facuta. Ce pot sa va spun este ca pensiile vor

creste. Astept evaluarea încasarilor la buget pe care Ministerul Finantelor are obligatia sa o faca si sunt adepta

comunicarilor doar pe baza de cifre si pe situatii generate de analiza bugetului. Nu sunt adepta raspândirii de

zvonuri si de opinii si de pareri si ce ce mi-ar placea mie si de ce i-ar placea unui alt coleg. Cred ca avem

responsabilitatea sa dam oamenilor raspunsuri pe baza de cifre clare, care sa arate încasarile la buget, respectiv

resursele publice pe care le avem dupa aceasta pandemie", a declarat Violeta Alexandru, la postul public de

televiziune.

Întrebata daca poate fi mentinut calendarul majorarilor care prevede pentru toamna acestui an cresterea punctului

de pensie cu 40%, ea a declarat ca raspunsul ar fi "o afirmatie care ar genera multa emotie" si ca detine o functie

publica si are responsabilitatea de a comunica informatii clare.

"În acest moment, legea este în vigoare, banii sunt în buget. Urmeaza sa faca Ministerul Finantelor, asa cum s-a

angajat, o evaluare a încasarilor la buget si vom avea un raspuns cu totii. Ce pot sa va spun, este ca prefer

comunicarile pe baza acestor date decât decât alimentarea unei stari de tensiune sau de emotie în populatie si cred

ca oamenii trebuie sa aiba încredere ca vom discuta cu cifrele si cu informatiile pe masa la momentul oportun", a

spus Violeta Alexandru.

Ministerul Finantelor Publice (MFP) va prezenta mai multe scenarii Guvernului cu privire la cresterea pensiilor de

la 1 septembrie, cu riscurile aferente fiecarui scenariu, iar decizia va fi una politica, a declarat, marti, ministrul de

resort, Florin Cîtu.

"Lucram cu mai multe scenarii la Ministerul Finantelor Publice. Voi prezenta aceste scenarii Guvernului, iar

decizia va fi una politica, referitoare la cresterea pensiilor. Voi prezenta aceste scenarii Guvernului, în functie de

evolutia încasarilor la buget si alti indicatori macroeconomici", a mentionat Cîtu, într-o conferinta de presa.

Ministrul Finantelor a subliniat ca, prin masurile luate pâna în prezent de Guvern, s-a dorit evitarea reducerii

ratingului de tara.

"Tot ceea ce am facut pâna acum a fost sa evitam o reducere a ratingului de tara. Toate masurile pe care le-am luat

au fost sa aratam ca suntem un Guvern care administreaza responsabil si precaut finantele României", a explicat el.

Totodata, acesta a subliniat ca nu ia în calcul nicio crestere de taxe.

"Ar fi sinucidere sa crestem taxe în acest moment, indiferent în ce sector am face-o în economie. O introducere de

taxe în perioada de criza înseamna sinucidere. Pâna si Suedia, care este un stat care crede în taxe mari, a redus

taxele în criza din 2008, deci ar fi contraintuitiv a ceea ce am învatat din criza din 2008", a adaugat seful de la

Finante.
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